

LES MUSICIENS AUSTRALIENS

Activity 1 **Cultures** (suite Textbook activity 1 page 31)

5 minutes

Work in pairs – Travaillez par deux.

▶ Here are some Australian singers. Match their names and pictures with their music style. One singer also sings in French. Who is he/she?

▶ Voici des chanteurs australiens. Associez les noms avec les photos et les styles de musique. Un ou une artiste chante en français. Qui est-il / elle ?

Tina Arena



The Collective



Jessica Mauboy



Baker boy



Cloud 9

The Good Life

Fallin'

Aimez jusqu'à l'impossible

R&B

pop

hip hop

pop

Activity 2 **Cultures** (suite Textbook activity 1 page 30)

10 minutes

Work in pairs – Travaillez par deux.

▶ Make a list of musicians and groups that you know. Match the name with a style.

▶ Faites une liste des musiciens ou groupes que vous connaissez. Associez le nom avec le style de musique.

MUSICIENS OU GROUPES

- 1
- 2
- 3
- 4
- 5
- 6

STYLES DE MUSIQUE

- Rock
- Reggae
- Electro
- Rap
- Country/folk
- Classique
- Pop

Activity 3 **Cultures** (suite Textbook activity 5 page 31)

⌚ 20 minutes

In your class group – En groupe classe

- ▶ **Present one artist of your choice and make a poster to put up in your classroom. (Look at the poster of Maître Gims Textbook page 28.)**
- ▶ **Présentez un artiste de votre choix et faites un poster. Affichez le poster dans la classe. (Regardez le poster de Maître Gims Livre page 28.)**

Activity 4 **Cultures** (suite Textbook activity 5 page 31)

⌚ 10 minutes

In your class group – En groupe classe

- ▶ **Vote for your favorite music ! Make the top 3 chart of the class.**
- ▶ **Votez pour votre musique préférée ! Faites le top 3 de la classe.**

